



## **Rabbit Class ESL G1 July Newsletter**

### Reading

In the next few weeks we will be learning more about working together to do different things. We'll also be reviewing more and more vocabulary about these topics. We will also be preparing for our upcoming Speech contest, so I hope that all the kids can do their best to review their topics and speeches.

Week 1: Prepare for Speech Contest

Week 2: Prepare for Speech Contest

Week 3: Phonics: oy, oi

### Phonics

The bulk of our time this month will be taken up by preparing for the speech contest. I hope it will be easier this time around. Behavior in the class has continued to improve. There are few distractions now, and a more positive feel to the class.

Week 1 – Prepare for Speech Contest

Week 2 – Prepare for Speech Contest

Week 3 –Diphthongs oi, oy

### Grammar

Hello to all parents! This semester we will be learning many useful grammatical concepts and academic techniques.

Week 1: Prepare for Speech Contest

Week 2: Prepare for Speech Contest

Week 3: Pronouns

### Composition

Composition class is a great opportunity for the children to put to use what they have learnt in other classes such as grammar and reading. The children will eventually become accustomed to structuring their stories with a beginning, middle and an end, and their best stories are chosen for them to memorize and recite in the end of term speech contest.

Week 1: Prepare for Speech Contest

Week 2: Prepare for Speech Contest

Week 3: Weekend activities



## **Rabbit Class ESL G1 July Newsletter**

### **閱讀課程**

在接下來幾週裡，我們將透由團隊合作去做更多不同的事情，我們也將複習更多關於曾學過的題材之詞彙。我們也為即將到來的演說比賽而做籌備，所以我希望所有孩子們能竭盡所能複習他們所學及演說。

第一週:演說比賽準備

第二週:演說比賽準備

第三週:自然發音"oy","oi"

### **自然發音課程**

這個月多半時間會被用於準備演說比賽，我希望這次準備起來能更加得心應手。班上的常規也持續進步中，雖然偶爾難免於課堂中有些小分心，但目前班上多了股正向的力量。

第一週:演說比賽準備

第二週:演說比賽準備

第三週:複元音"oi""oy"

### **文法課程**

哈囉，各位家長好!這學期我們學習了許多實用的文法概念及學術技巧。

第一週:演說比賽準備

第二週:演說比賽準備

第三週:人稱代名詞

### **寫作課程**

作文課程對孩子而言是個讓他們運用文法和閱讀課中所學很棒的機會，孩子們最後會慢慢習慣以開頭，中間及結尾去建構他們的故事，他們寫得最好的故事將於學期末的演講比賽時被挑選出來，且需要背誦。

第一週:演說比賽準備

第二週:演說比賽準備

第三週:週末活動